
Alex ‒ transspolna oseba 

Alex se je rodila 26. 8. 1994 v Kopru. Vrtec in osnovno šolo je obiskovala v svojem domačem kraju. V 

osnovni šoli je blestela pri skoraj vsakem predmetu, a zaradi tega je bila velikokrat tarča posmeha in 

zmerljivk. Sicer je bila vedno malce drugačna in tudi zato so bili drugi otroci do nje večkrat nasilni. 

Velikokrat ni imela veliko družbe, imela pa je veliko zanimanja za različne aktivnosti in vsa leta osnovne 

šole je obiskovala tudi glasbeno šolo. 

Po osnovni šoli se je vpisala na gimnazijo, kjer se je veliko posvečala glasbi. V tem času je začela igrati 

v srednješolski gledališki skupini, kjer je odkrila še ljubezen do gledališča in filma. Po gimnaziji se je 

vpisala na študij dramaturgije in se preselila v Ljubljano. Tam je kmalu pričela sodelovati v političnih 

gibanjih in na protestih z zahtevo po družbenih spremembah. Več časa je želela posvetiti 

prostovoljnemu delu in pridružila se je aktivističnim skupinam za človekove pravice ter pravice 

begunk_cev in migrantk_ov, kar je postalo pomemben del njenega življenja. Tako je prišla tudi v stik s 

feminizmom in veliko različnimi osebami, od katerih se je naučila več o družbenih neenakostih in 

dogajanju po svetu ter začela razmišljati o svojih predsodkih in idejah, za katere je nastopil čas, da se 

spremenijo.  

Šele ko je je spoznala, da obstajajo različni načini doživljanja spolnih identitet, je razumela, da spol ne 

pomeni samo genitalij, s katerimi se dojenček rodi, in da se ji ni treba truditi, da bi bila tisto, kar okolica 

od nje pričakuje, želi, ali o čemer jo poskuša prepričati. Identificirati se je začela kot cisspolno 

nenormativna oseba, ki se ne identificira ne z ženskim ne z moškim spolom. To ji je prineslo več miru 

in zmožnost razumeti veliko svojih prejšnjih izkušenj. A ker ima binarni spolni sistem za večino ljudi 

tako zelo zakoreninjen pomen, se Alex še vedno velikokrat počuti nevidno in nerazumljeno, tudi zato, 

ker se mora, ko govori, neprestano odločati med dvema spoloma, ki je ne predstavljata. Zaradi izkušenj 

in veselja do predajanja znanja se je odločila, da bo svoje delo v prihodnosti posvetila izobraževanju 

mladih ljudi o spolu, človekovih pravicah in družbenih neenakostih. Znanje si je želela pridobiti tudi na 

področju študij spolov in to trenutno tudi študira. 


